
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

9 April 2020 kl 14.00 via Videolänk 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Caroline Prabert, Gustaf Lindskog,            

Karin Wennström, Britta Unander-Scharin, Ann-Louise Abbestam 

Förhindrade: Yen Ly-Huynh, Lena Elisson 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla välkomna och gladde sig åt att vi 
kunnat hitta ett alternativt sätt att ”mötas” pga rådande Corona-

begräsningar, och förklarade mötet öppnat.  
 

2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 

3. Föregående protokoll diskuterades inte vid detta möte, men får tas upp 
vid nästa. 

 
4. Dagens protokoll – Till justerare utsågs Karin Wennström jämte 

ordföranden. 
 

5. Malenskylten – Styrelsen har haft en hel del mailkontakt under vintern. 
Bla har vi fått reda på att bygglovet för att sätta upp vår Malenskylt/portal 

blivit färdigt. När vi skulle hämta den på kommunens förråd hittades den 

dock inte. Den har sedemera återfunnits och Gunnar hämtade den från 
förrådet idag på Skärtorsdagen (9 april). Den är i bra skick men behöver 

målas.  
Gustaf tog kontakt med MMB för några veckor sedan och de har tagit på sig 

arbetet med att sätta upp skylten (igen) och att klä in stolparnas nedre del 
med galvaniserad plåt för att skydda mot hundar som ”rastar sig” där. Vi 

diskuterade hur och vem som skulle kunna ta sig an att måla skylten på 
rätt sätt. Karin föreslog hon kunde kontakta Kisek på Agardhsgatan och 

fråga om de har någon som kan göra det. Vi tyckte alla det var en bra idé.  
 

Post minute note: Karin ringde Kisek direkt efter mötet och blev hänvisad 
vidare. Några samtal senare fick Karin napp hos Johanna Pettersson som 

bla hjälper Sjöfartsmuseet i Torekov med renoveringar. Hon kom på 
Påskdagen och tittade på skylten och stolparna, tog sig an arbetet som 

kommer ta ca 1,5 månad. Karin och Caroline träffade henne tillsammans, 

och vi fick båda intryck av att hon gör mycket bra arbeten och är kunnig på 
att renovera gamla ting. Kostnad 200 kr per timme. Tar totalt lång tid då 

det är många strykningar och linoljefärgen behöver torka 3 dagar varje 
gång etc. 

 



6. Årsmötet – Vi diskuterade datum och hur vi skall kunna hålla årets 

årsmöte i föreningen, pga det rådande Coronaläget. För närvarande skall 
man inte träffas i grupper och framför allt inte tillsammans med äldre, som 

är vår största riskgrupp för Covid19. Caroline har föreslagit att vi kan hålla 
mötet på samma sätt vi nu gör vid detta möte, med Videolänk. Zoom som 

vi använder idag, och det konto som Caroline har, kan hålla möten för upp 
till 100 personer på en gång. Det är lätt att koppla upp sig och inga 

förinstallationer behövs. 
 

Vi beslutade att vänta med beslut om form av möte och fastställande av 
mötesdatum till nästa styrelsemöte, då vi vet mer om Coronaläget. 

 
Caroline påpekade att vi bör sända ut kallelse via mail som komplement till 

brevlådorna, för att kunna få ut länken om vi måste välja videomöte. Vi 
behöver då se över maillistan. Gustaf sa att han sammanställt alla 

mailadresser sedan förra årsmötet och skall se över den listan och även 

inkludera adresser vi sedan tidigare har i vår medlemslista. Han lovade 
sedan göra en mailgrupp med alla adresser, som sedan vi i styrelsen kan 

använda. 
 

Karin föreslog att vi även skulle kunna ha en anslagstavla i närheten av 
Tångbryggan, som ju är en central plats för Malenborna, likt den 

anslagstavla hon sett att Riviera samfällighetsförening har. Vi tyckte alla 
även det var en bra idé. 

 
Förberedas skall också bokföringen, valen, årsberättelse, kallelse och 

inbjuden talare. 
 

7. Angelägna frågor till kommunen –  
a. Vägbulor. Vi har tidigare haft frågan uppe om farthinder på Tångvägen. 

Nu när de byggt rondell och breddat cykelbanan på Köpmansgatan har 

man, medan trafiken ökat i Malenområdet, lagt ut tillfälliga farthinder. 
Ann-Louise föreslog att vi skulle be dem behålla dem, åtminstone 

sommartid. De är effektiva, lätta att lägga dit, och kan tas bort på 
vintern då man behöver komma fram för eventuell snöröjning. Ann-

Louise föreslog också utökning på platser som tex hörnet 
Allévägen/Havsbadsvägen och Havsbadsvägen/Roxmansvägen  

b. Trafiken på Strandproblemen kvarstår. 
c. En soptunna är borttagen vid nedre hörnet av minigolfbanan, vilket 

resulterat i fler svarta hundpåsar kastade direkt på marken. Vi kan 
fråga kommunen om tanken bakom detta. 

d. Gunnar har nyligen talat med kommunen om önskemål att få i 
badstegarna tidigare än kommunen planerat vilket är så pass sent som 

den 15 maj. Många Båstadbor tar korta dopp före dess. Förra året 
hörsammade de vårt önskemål, men i år har vi ännu inte fått gehör. 

e. Parkeringsböter (se notis från föregående möte nedan) 

 
8. Att göra lista inför nästa möte: 

a. Karin ordnar med målning av Malenskylten 
b. Så fort målningen är klar tar Gustaf kontakt med MMB för uppsättning 

och plåtbeklädnad. 



c. Gustaf fixar mailgruppen 

d. Gunnar och Caroline diskuterar lämplig tidpunkt för nästa möte (om 
ca 4 veckor) och Caroline sänder ut en doodle poll 

e. Caroline börjar fundera på kallelsen. 
 

9. Att minnas från föregående protokoll inför kommande diskussioner: 
 

Gustaf har gått igenom medlemsförteckningen samt anmälningslistan till 
årsmötet för att se vilka adresser våra medlemmar bor på. Han har gjort 

en fin graf av detta som visar att vi inte har mycket intresse väster om 
Strandängskolan och heller inte heller från området söder om Drivan och 

idrottsplatsen. Vi kommer därmed fundera på att inte lägga tid på att dela 
ut inbjudningar i postlådorna i det områdena utan istället försöka nå ut på 

annat sätt som komplement. 
 

Karin har varit i kontakt med den person som startat FB-sidan ”Detta 

händer i Båstad, Mats Kongstad. Han är positiv till att vi lägger in 
information om vår förening. Sidan har 5-8000 besökare så det känns vi 

kan nu ut bra genom den sidan. 
Vi beslutade att Gunnar skriver ett förslag på text att lägga in på FB-sidan 

och sänder ut till oss alla för påseende. Karin lägger sedan in det på FB. 
 

Yen tar kontakt med Joakim på Bjäreliv angående intervju med Gunnar 
inför nästa sommar. Alltså den här sommaren nu. 

 
Gustaf fortsätter uppdatera hemsidan och vi fortsätter alla hjälpa till med 

tips. Nya foton är alltid välkomna. 
 

Caroline mötte Hans Paganus från kommunen på bryggan en dag och 
passade på att nämna problematiken att så många får parkeringsböter i 

området i juli månad, då de har två hjul på gräsremsorna bredvid häckar 

och staket, utan att det står något specifikt om att detta skulle vara 
förbjudet. Caroline sa vi skulle ta upp detta på vårt nästa möte med 

kommunen.  
 

10. Nästa möte 

Nästa möte om ca 4 veckor. Doodle poll kommer.  

 

11. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.  

 

Båstad den 12 April 2020 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________ _________________________ 

 Karin Wennström  Gunnar Ericsson, ordförande 


